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Årsberetning Vestfold og Telemark skikrets (VTSK) 
2023-2024 
 
 
Organisasjon  

Styret: 
Leder 

 
Johnny Mortensen 

 
Nanset IL 

Nestleder Ove Henning Berrefjord Svarstad IL 
Styremedlem Nelly Hermansen IL Rein 
Styremedlem Silje Hvidsten Blytt Oseberg Skilag 
1. Varamedlem Dag Nielsen IF Ørn 
2. Varamedlem Julia Trontveit Vik  Treungen IL 
 
Grenkomiteene: (Komitéleder er medlem av styret) 
 
Leder alpinkomiteen 

 
Pia Groven-Robertsen 

 
Seljord IL 

Nestleder Manca Mokorel Rjukan Alpin 
Leder hopp-/kombinertkomiteen Kay Kittelsen Skotfoss TIF 
Nestleder Bjørnar Pettersen  Botne SK 
Leder langrennskomiteen Tommy Lindskog IL Rein 
Nestleder Trude Harstad Rinde Skarphedin IL 
 
Kontrollutvalget: 
 
Leder 

 
 
 
Reidar Skjeggerød 

 
 
 
Ramnes IF 

Medlem Anita Beitdokken Stridsklev IL 
Varamedlem Inge Hestnes IL Ivrig 
Varamedlem Henrik Lunner Nygård Gulset IF 

Valgkomiteen: 
 
Leder 

 
 
Kjersti Rønjom 

 
 
Skotfoss TIF 

Medlem Ole-Christian Golid Heddal IL 
 
Utvalg for forvaltning av VTSK-fondet (tidl. Stimuleringsfondet - automatmidler fra tidl. VSK): 
 
Medlem Christopher Fevang (Adm.) 
Medlem Johnny Mortensen Nanset IL 
Medlem Reidar Skjeggerød Ramnes IF 

Hederskomité: 
 
Leder 

 
 
 
Dag Nielsen 

 
 
 
IF Ørn 

Medlem Reidar Skjeggerød Ramnes IF 

Øvrige Representasjon / Oppgaver:  
 

 
 

Team Elon Oslofjord Kjetil Olsen IL Runar 



Kretsting Vestfold og Telemark idrettskrets – Ove Henning Berrefjord og Silje Hvidsten Blytt 
 
 
Det er gjennom sesongen 2023/24 avholdt 6 styremøter og 4 arbeidsutvalgsmøter (AU). Styremøtene 
er avholdt . Når det gjelder møter i grenkomiteene, så henvises det til komiterapportene.  
 
Basert på idrettsregistreringen av 2022 som rapporteres inn april/mai 2023, består VTSK av 94 
klubber der 85 klubber rapporterte inn aktivitetstall. 
VTSK står der registrert med 5478 aktive medlemmer - mot 5753 medlemmer i 2021, en nedgang på 
275 aktive medlemmer.  
Utmeldinger: Ingen  
Innmeldinger: Ingen 
Ikke rapportert: Arnadal IL, Barkåker IF, Kragerø IF, Nykirke IF, Odd Skiklubb, Snøgg Notodden, 
Stridskleiv IL, Svelvik IF, Tønsberg Sportsklubb 
 
Arrangementer 
 
Renn 
Sesongen 2023/24 har stort sett gått uten store utfordringer. Bra med natursnø og forholdsvis stabile 
værforhold har gjort at man har sluppet for mange avlysninger, men ved et par anledninger ble det 
rett og slett for mye av det gode, og et par renn ble avlyst på grunn av store snøfall. For ytterligere 
informasjon om arrangementsgjennomføring henvises det til de grenvise årsberetningene. 
 
Totalt antall renn arrangert sesongen 2023/2024 – 46 renn (inkludert rulleski og hopp plast): 
Langrenn - 17 renn (av 17) 
Turrenn - 7 renn (av 7) 
Hopp - 3 renn (av 5) 
Kombinert- 0 renn (av 0) 
Alpint – 4 renn (av 6) 
Telemark- 0 renn (av 1) 
Rulleski- 9 renn (av 9) 
Hopp, plast- 1 renn (av 1) 
 
Grenseløs vinteraktivitetsdag 
Grenseløs vinteraktivitetsdag ble arrangert i Skien Fritidspark tirsdag 13. februar. Til sammen deltok 
over 300 personer (deltagere og ledsagere) + arrangørstab. Med Idrettskretsen i Vestfold og Telemark 
som arrangør er det med stolthet at VTSK var til stede som medarrangør sammen med DNT Telemark. 
 
Para-alpin samling 
Helgen 26.- 28. januar arrangerte VTSK i samarbeid med Buskerud skikrets, NSF og Vestfold og 
Telemark idrettskrets, para-alpinsamling på Kongsberg. Gjennom helgen arrangeres nybegynnerkurs 
sitski, ledsagerkurs sitski og breddesamling, i tillegg til paradagen (åpen dag for de som ønsker å kjøre 
sitski/stående alpint). Totalt sett deltok ca. 70 utøvere og ledsagere på de ulike aktivitetene. 
 
Organisatoriske forhold 
 
I april 2024 flyttet VTSK til helt nye lokaler på Idrettens Hus i Porsgrunn sammen med Vestfold og 
Telemark Idrettskrets. 
 
Team Grenland Ski er organisatorisk og regnskapsmessig underlagt skikretsen og langrennskomiteen 
(LK). Teamet har et styre som skal ivareta den daglige driften i samarbeid med sportslig leder/trener. 
Økonomi og regnskapsføring gjøres som tidligere av administrasjonssjef VTSK, men det økonomiske 
ansvaret ligger på samarbeidsklubbene. Ordningen med adm. gebyr for teamet løper også for 2024. 
Gebyret er på kr 15 000,-. 
 
 
 
 



 
Økonomi 
 
Årsregnskapet for 2023 viser følgende (regnskapsåret følger kalenderåret): 
INNTEKTER  KR. 2 381 624  
KOSTNADER  KR. 2 368 716  
FINANSINNTEKTER KR. 54 454 
ÅRSRESULTAT  KR. 67 362 
 
Sportslige betraktninger/Resultater 
Det henvises til grenkomiteenes årsrapporter for en fullstendig oversikt over sportslige 
resultater/betraktninger innen den enkelte gren. 
………………………………………………….. 
SLUTTORD 
Takk til alle som har bidratt på ulikt vis inn mot skisporten i Vestfold og Telemark skikrets denne 
sesongen! 
 
VESTFOLD OG TELEMARK SKIKRETS  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årsberetning Vestfold og Telemark skikrets (VTSK) 
2024-2025 
 
Organisasjon  

Styret: 
Leder 

 
Johnny Mortensen 

 
Nanset IL 

Nestleder Ove Henning Berrefjord Svarstad IL 
Styremedlem Nelly Hermansen IL Rein 
Styremedlem Silje Hvidsten Blytt Oseberg Skilag 
1. Varamedlem Dag Nielsen IF Ørn 
2. Varamedlem Julia Trontveit Vik  Treungen IL 
 
Grenkomiteene: (Komitéleder er medlem av styret) 
 
Leder alpinkomiteen 

 
Pia Groven-Robertsen 

 
Seljord IL 

Nestleder Manca Mokorel Rjukan Alpin 
Leder hopp-/kombinertkomiteen Kay Kittelsen Skotfoss TIF 
Nestleder Bjørnar Pettersen  Botne SK 
Leder langrennskomiteen Tommy Lindskog IL Rein 
Nestleder Trude Harstad Rinde Skarphedin IL 
 
Kontrollutvalget: 
 
Leder 

 
 
 
Reidar Skjeggerød 

 
 
 
Ramnes IF 

Medlem Anita Beitdokken Stridsklev IL 
Varamedlem Inge Hestnes IL Ivrig 
Varamedlem Henrik Lunner Nygård Gulset IF 

Valgkomiteen: 
 
Leder 

 
 
Kjersti Rønjom 

 
 
Skotfoss TIF 

Medlem Ole-Christian Golid Heddal IL 
 
Utvalg for forvaltning av VTSK-fondet (tidl. Stimuleringsfondet - automatmidler fra tidl. VSK): 
 
Medlem Christopher Fevang (Adm.) 
Medlem Johnny Mortensen Nanset IL 
Medlem Reidar Skjeggerød Ramnes IF 
 
 
Hederskomité: 
 
Leder 

 
 
 
Dag Nielsen 

 
 
 
IF Ørn 

Medlem Reidar Skjeggerød Ramnes IF 

Øvrige Representasjon / Oppgaver:  
 

 
 

Team Elon Oslofjord Kjetil Olsen IL Runar 



Det er gjennom sesongen 2024/25 avholdt 5 styremøter og 3 arbeidsutvalgsmøter (AU). Styremøtene 
er avholdt . Når det gjelder møter i grenkomiteene, så henvises det til komiterapportene.  
 
Ved Norges Skiforbunds skiting 8.-9.juni 24 i Bodø var VTSK representert ved Kay Kittelsen, Pia 
Groven-Robertsen og Trude Harstad samt Christopher Fevang (administrasjon) 
 
Basert på idrettsregistreringen av 2023 som rapporteres inn april/mai 2024, består VTSK av 94 
klubber der 84 klubber rapporterte inn aktivitetstall. 
VTSK står der registrert med 5144 aktive medlemmer - mot 5478 medlemmer i 2021, en nedgang på 
334 aktive medlemmer.  
Utmeldinger: Åfoss og Omegn IL og Tønsberg Sportsklubb 
Innmeldinger: Fyresdal Skiskyttarlag 
Ikke rapportert: Barkåker IF, Flatdal IL, IL Hauken, Kragerø IF Ski, Nykirke IF, Nøtterøy IF, Snøgg 
Notodden, Stridskleiv IL, Tønsberg Sportsklubb, Åfoss og Omegn Idrettslag 
 
Arrangementer 
 
Renn 
Sesongen 2024/25 var en særdeles snøfattig vinter, der det ble noen avlysninger. Samtidig skal 
klubbene ha stor takk for innsatsen som ble lagt ned for å arrangere renn under utfordrende 
snøforhold. Særlig turrennene fikk lide under manglede snø.  For ytterligere informasjon om 
arrangementsgjennomføring henvises det til de grenvise årsberetningene. 
 
Totalt antall renn arrangert sesongen 2024/2025 – 45 renn (inkludert rulleski og hopp plast): 
Langrenn - 15 renn (av 15) 
Turrenn - 3 renn (av 6) 
Hopp - 3 renn (av 5) 
Kombinert- 2 renn (av 2) 
Alpint – 6 renn (av 6) 
Telemark- 0 renn (av 1) 
Rulleski- 7 renn (av 7) 
Hopp, plast- 3 renn (av 3) 
 
Grenseløs vinteraktivitetsdag 
Grenseløs vinteraktivitetsdag ble arrangert i Skien Fritidspark tirsdag 25. februar. Til sammen deltok 
over 300 personer (deltagere og ledsagere) + arrangørstab. Med Idrettskretsen i Vestfold og Telemark 
som arrangør er det med stolthet at VTSK var til stede som medarrangør sammen med DNT Telemark. 
 
Para-alpin samling 
Helgen 7.- 9. februar arrangerte VTSK i samarbeid med Buskerud skikrets, NSF og Vestfold og 
Telemark idrettskrets, para-alpinsamling på Kongsberg. Gjennom helgen arrangeres nybegynnerkurs 
sitski, ledsagerkurs sitski og breddesamling, i tillegg til paradagen (åpen dag for de som ønsker å kjøre 
sitski/stående alpint). Totalt sett deltok ca. 40 utøvere og ledsagere på de ulike aktivitetene. 
 
Organisatoriske forhold 
 
Kretsleder Johnny Mortensen ba om fritak fra vervet ut tingperioden i november 2024, og 
forespørselen ble behandlet etter loven i styret. Nestleder Ove Henning Berrefjord overtok som 
kretsleder, Nelly Hermansen ble ny nestleder og Dag Nielsen ble hentet inn i styret fra sin vararolle.  
 
Team Grenland Ski er organisatorisk og regnskapsmessig underlagt skikretsen og langrennskomiteen 
(LK). Teamet har et styre som skal ivareta den daglige driften i samarbeid med sportslig leder/trener. 
Økonomi og regnskapsføring gjøres som tidligere av administrasjonssjef VTSK, men det økonomiske 
ansvaret ligger på samarbeidsklubbene. Ordningen med adm. gebyr for teamet løper også for 2024. 
Gebyret er på kr 15 000,-. 
 
 
 



Økonomi 
 
Årsregnskapet for 2024 viser følgende (regnskapsåret følger kalenderåret): 
INNTEKTER  KR.2 485 255  
KOSTNADER  KR.2 365 980  
FINANSINNTEKTER KR. 68 851 
ÅRSRESULTAT  KR. 188 126 
 
Sportslige betraktninger/Resultater 
 
Det henvises �l grenkomiteenes årsrapporter for en fullstendig oversikt over sportslige 
resultater/betraktninger innen den enkelte gren. 
………………………………………………….. 
SLUTTORD 
Takk til alle som har bidratt på ulikt vis inn mot skisporten i Vestfold og Telemark skikrets denne 
sesongen! 
 
VESTFOLD OG TELEMARK SKIKRETS 



Årsberetning AK - alpinkomiteen 2023-2024 
 
Organisasjon: 
 
Alpinkomiteen består av: 
Leder: Pia Groven-Robertsen 
Nestleder: Manca Morokel 
Stine Krigstrøm,  
Kjetil Aarnes, 
Kjell Øystein Haugen 
Torbjørn Haugland 
 
Breddeidrett: 
Det er i kretsen fem aktive klubber, Rjukan alpin, Skarphedin alpin, Seljord alpin, Slade IL og Skien 
alpin. Både Seljord, Skarphedin og Rjukan har gjennomført nybegynnerkurs som rekrutteringstiltak. 
Det har vært opp mot 20 løpere i hver klubb på disse tiltakene. Samlet sett altså potensiale for rundt 
60 aktive løpere på sikt. Seljord IL har dratt nytte å ha en folkehøyskole med ski-linje. To elever herfra 
har hatt praksis som trener for de 15-20 alpinistene som trener i skileikområdet.   
 
Aktive løpere: 
Det er for tiden rundt 20 aktive løper i kretsen. 8-10 av disse reiser jevnlig på renn. På kretsrenn har vi 
hatt 15-20 løper påmeldt. Rjukan skulle arrangere det legendariske Gaustatopprennet 15.april. For 
mye vår snø og vind gjorde det umulig å gjennomføre. Kretsens aktive løpere har deltatt på flere FIS-
renn, førjulscup på Geilo, Haukelirennet, renn på Kongsberg osv.  
 
Det har vært løpere fra kretsen på Hovedlandsrennet (U16), Telenorlekene (U14), Bama Alpinfestival 
(U12). Kretsen har også flere FIS løpere; Ine Haugland fra Skade IL, Gustav og Victor Olson fra Rjukan.  
 
Kurs og utdanning: 
Ingen trenere, ledere eller TD-er har tatt kurs eller utdanning i år.  
 
Sosialt og samarbeid: 
Samarbeidet med Agder og Rogaland skikrets er viktig. Enkeltløpere har også fått lov til å trene 
sammen med Buskerud. Dette pga bosted, reisevei og samhold med andre løpere. Avtalene med 
Buskerud er Den årlige skisamlingen i Hintertux er en kjempeopplevelse for både løpere, foreldre, og 
trenere. Kretsen har relativt få løpere i forhold til resten av alpinnorge. Kretsen har gjennomført flere 
samlinger på ski i løpet av sesongen. Gaustablikk har vært arrangørsted for flere av disse. Det samme 
SNØ på Lørenskog, hvor en får kjørt på ski og samtidig har mulighet til spennende barmarksøkter.  
 
Flere av kretsens løpere har også deltatt på samlinger med Agder og Rogaland. Både på Folgefonna 
og på Haukeli. Buskerud implementerte følgende løpere i deres krets på Hovedlandsrenn, da vår løper 
var den eneste fra kretsen som deltok. Alt dette samarbeidet er vesentlig for både utvikling og at 
løperne fortsetter på ski.   
                                                      



Anlegg: 
I Vestfold og Telemark er det flere gode skianlegg. De anleggene hvor det er aktive løpere som trener 
nå er Gaustablikk, Lifjell og delvis Seljord skileikområde. Haukeli ligger nært i geografi og blir flittig 
benyttet av Agder og Rogaland. Det er alpinanlegg også på Rauland, i Vrådal og utenfor 
Holmestrand, disse blir ikke benyttet av aktive løpere 
 
 
Videre arbeid: 
Det er et ønske med økt rekruttering og flere aktive løpere. Forholdene ligger meget bra til rette for 
god utvikling. Det er veldig gode treningsfasiliteter og anlegg i kretsen vår. Det er flere aktive klubber 
med treninger flere dager i uken. Utfordringene i vår krets ligger fortsatt i overgangen til mer aktiv 
deltakelse på renn og trening. Sporten er avhengig av aktive foreldre for å følge barna og at 
aktiviteten er kostbar kan være noe av årsaken. Det er fortsatt et ønske om å få til reduksjon i pris på 
kort i de ulike skisentrene, som er kommersielle aktører.  

  



Årsberetning AK - alpinkomiteen 2024-2025 
 
Organisasjon: 
 
Alpinkomiteen består av  
Leder: Pia Groven-Robertsen 
Nestleder: Manca Morokel 
Stine Krigstrøm,  
Kjetil Aarnes, 
Trond Espedalen 
Torbjørn Haugland 
 
Breddeidrett: 
 
Det er i kretsen fem aktive klubber, Rjukan alpin, Skarphedin alpin, Seljord alpin Skade IL og Skien 
alpin. Skarphedin og Rjukan har gjennomført nybegynnerkurs som rekrutteringstiltak. Det har vært 
opp mot 20 løper på i hver klubb på dissetiltakene. Samlet sett altså potensiale for rund 60 aktive 
løpere på sikt. Seljord IL har dessverre ikke fått gjennomført treninger for sine breddeidrettsutøvere 
 

 
 
Aktive løpere: 
 
Det er for tiden rundt 15-20 aktive løper i kretsen 6-10 av disse reiser jevnlig på renn. Kretsen har i år 
valgt å arrangere tre renn-helger. To på Gaustablikk i regi av Rjukan IL alpingruppe og ett på Lifjell i 
regi av Skarphedin IL Alpin. Mot tidligere fire planlagte renn. Av de fire planlagte rennene de to 
foregående år har ett eller flere blitt avlyst. Både pga vær og føre, men også pga lav påmelding. I år 
ble alle renn gjennomført. SL og SSL på Gaustablikk tidlig i januar, SL og SSL på Lifjell i slutten av 
januar og super-g med mer første helgen i mars. Alle renn har vært en god arena for løpere med lite 
rennerfaring, vi håper på at enda flere tar steget inn på disse lavterskelarenaene neste år. For det de 
ca 6 løperne som står på litt ekstra var disse rennene pluss et renni kongsberg kvalifisering til 
henholdsvis Telenorlekene (U14) og Hovedlansrennet (U16)  
Det har vært løpere fra kretsen på Hovedlansrennet (U16), Telenorlekene (U14), Bama Alpinfesitval 
(U12). Særlig på Bama var deltakelsen stor og resultatene gode. Kretsen var representert med 6 
løpere. Og fikk vist seg fram med blant annet 4. og 11. (U11) og 27. plass (U12) i Super-g av noen og 90 
løper.  Samt flere topp 10 plasseringer både i slalom og storslalom. På Telenorlekene kom Kretslaget 
seg til en supergod 4.delsfinale i team-event.  



 
           
Kretsen har også noen FIS løpere. Blant annet ble Ine Haugland fra Skade IL alpin. Hun avsluttet 
sesongen knallsterkt med fire gode fjerdeplasser etter en relativt stabil sesong. Likevel fikk hun 
dessverre ikke plass på Landslaget for kommende sesong. Vi har også et brødrepar fra Rjukan som er 
aktive innen sporten. Yngste bror Victor Olsson er løper ved Dønnski mens storebror Gustav Olsån har 
gått inn i trenerrollen. I tillegg har kretsen både junior og seniorløpere som deltar i både ordinære 
renn og i masterkonkurranser.  
 
Kurs og utdanning: 
 
Ingen trenere, ledere eller TD’er har utdannet seg i år. 
 

  
 
Sosialt og samarbeid: 
 
Det er viktig med trygghet og tilhørighet i klubb og krets. Det er relativt få løpere i forhold til resten 
av alpinnorge. Kretsen har gjennomført flere samlinger på ski i løpet av sesongen. Gaustablikk har 
vært arrangørsted for flere av disse. Det samme SNØ på Lørenskog, hvor en får kjørt på ski og 
samtidig har mulighet til spennende barmarksøkter som trampoline. I tillegg har kretsen arrangert 
barmarkssamling en helg i sommer, hvor selvfølgelig samarbeidskretsen(e) ble invitert, i Bø og 



Seljord. Samlingen bestod av mye sosialt som overnatting i hytte, telt eller hengekøye og grilling. Den 
fysiske delen av samlingen innholdet Ironman-test, Samarbeid og balanseøkt, morgenintervall i 
skogen og Klatring i klatrepark.  
Samarbeidet med Agder og Rogaland skikrets er viktig. Det er gjort en avtale slik at våre kretsløpere 
alltid kan være med på deres krets samlinger og motsatt. Den årlige skisamlingen i Hintertux ble 
dessverre avlyst pga for få påmeldte. Årsaken til få påmeldte var trolig en stor prisøkning fra året 
før. Det ble heller gjennomført kortere samlinger på Juvass. I løpet av vinteren har enkelte av 
kretsens løpere knyttet seg til mulighetene for trening i Kongsberg. Her har de blitt mottatt med åpne 
hender. Alpinfamilien viser virkelig evne til samarbeid for å skape et godt miljø for utøverne. Stort sett 
alle kretser utenom Oslo og Akershus sliter med rekruttering og få løpere. For å bevare somhold, 
sosialt og lysten til å fortsette videre er det flott å se et godt samarbeid på tvers av kretsgrensene. 
Nå er også Buskerud med i samarbeidet. Sesongen avsluttes med Wintergames Hemsedal siste 
helgen april og starter med Myrkdalen Fart i regi av NSF 1.-4. mai. Myrkdalshelgen måtte dessverre 
avlyses pga snømangel og en får heller ikke gjennomført noen samlinger utover i mai på Gaustablikk, 
som vi hadde i fjor. Lite snø har begrenset skidagene noe i år, men løperne er allerede i full gang med 
barmarkssesongen.  
 
Anlegg: 
 
I Vestfold og Telemark er det flere gode skianlegg. De anleggene hvor det er aktive løpere som trener 
nå er Gaustablikk, Lifjell og delvis Seljord skileikområde. Det er knyttet utfordringer til det å være 
avhengig av kommersielle anlegg for de aktive alpinistene. Utfordringene kan bestå av: 
Å kjøre løyper i anleggene i åpningstiden 
Å holde åpent før etter åpningstid for å få kjøre løype 
Å preparere bakkene på riktig tidspunkt for best mulig forhold 
Pris på heiskort. Årskort i flere senter, dagskort på alle renn og samlinger.  
Utfordringene kommer trolig av ulike behov. Skisentrene er avhengig av å tjene penger for å gå rundt. 
Alpinistene er avhengige av skisentrene for å gjennomføre sin primære trening. Andre besøkende 
gjester i sentrene kan klage på at en bakke er opptatt til løypekjøring/trening. Vanlige gjester vil 
gjerne ha myk snø, mens alpinistene trenger hardt underlag for å minimere skaderisikoen, ref 
tidspunkt for preparering.  
 
 
Videre arbeid: 
Det er et ønske med økt rekrutering og flere aktive løpere. Forholdene ligger meget bra til rette for 
god utvikling. Det er veldig gode treningsfasiliteter og anlegg i kretsen vår. Det er flere aktive klubber 
med treninger flere dager i uken. Men spørsmålet er hvordan vi skal få flere medlemmer? Vi har 
drøftet å få hjelp av skiklubb utvikler, men foreløpig er det landet på at nybegynnerkurs og skileik blir 
godt ivaretatt i kubbene. Det er i overgangen til mer aktiv deltakelse på renn og trening vi mister 
løperne. At aktiviteten er kostbar, kan være noe av årsaken. Det blir jobbet med ulike løsninger for at 
pris på heiskort for aktive løpere kan reduseres. Her har vi lurt på om skiklubbutvikler kan bidra?  
Rjukan alpint vurdere å søke om å arrangere Telenorlekene neste sesong, dette blir heiet på av 
kretsstyret.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årsberetning HKK – Hopp & Kombinert komiteen 
2023-2024 
 
Organisasjon  
 
Hoppkomiteen har hatt følgende valgte medlemmer:  
Leder: Kay Kittelsen (Skotfoss TIF)  
Nestleder: Bjørnar Pettersen (Botne IF)  
Arbeidsgruppe: Erik Johnsen (Skotfoss) og Stein H Larsen (Sandar). 
 
Hva komiteen har jobbet med: 
 

• Høstmøte: Det skulle vært avholdt høstmøte i Hasselbakken, men det ble avlyst pga liten eller 
ingen respons. Starten på denne sesongen har vært trå ift forsøke få fatt i og få 
engasjement utover klubbene Skotfoss, Botne og Hof. Til gjengjeld snakker de og vi godt 
sammen og det ble holdt løpende dialog gjennom sesongen.  

• Klubbkveld: Vi fikk i stand 2*klubbkveld. En kveld der våre ungdommer i Flying Team 
Vikersund tok seg tid i bakken (sammen med trenere) for å motivere de minste. Felles 
oppvarming, tips og triks, oppfølging og motivasjon i bakken, avsluttet med felles kveldsmat 
og informasjon.  

• VTSK Hoppuka: Komiteen har jobbet aktivt med hvordan få rekrutter ut av eget anlegg og 
delta i konkurranser. Fordi vi ser at når den barrieren er brutt, da får vi ungene til å bli. Vi 
forsøkte et nytt konsept som vi kalte «VTSK Hoppuka». Hopprenn i to bakker på samme helg, 
med en flott innsatspremie for deltakelse begge steder. Det en suksess, tatt i betraktning 
hvor få vi er. Skal videreføres.  

• Regelendringer: Komiteen har også jobbet mye med et omfattende og godt gjennomtenkt 
forslag til regelendringer inn til vårens fagmøte og Skiting. Det oppleves mye frustrasjon 
rundt gamle og ikke fungerende regler. VTSK og to andre kretser sendte inn sine forslag. De 
var særs likelydende, tydelig at mange hadde tenkt det samme.  

• Vårmøte/Skiting: Vi fikk godt gehør for våre forslag og det var bred enighet om at dette 
skulle tas med videre av NSF og HK. 

 
 
Arrangement 2023/2024 
 
Det ble gjennomført både lokale, nasjonale og internasjonale renn i våre anlegg - Hasselbakken, 
Breimyr og Tveitan. Det var også satt opp renn i Rambergkollen, men med ingen eller svært få 
påmeldte ble det avlyst. Hasselbakken (sommer og vinter) og Breimyr gjennomførte Telenorkarusell 
og Hoppskole. Ramser opp noe av det som har skjedd gjennom sesongen. 
 
Sommer 

• Rekordtidlig start slutten av april på plast i Hasselbakken  
• Skotfoss Hopp deltok under 17.mai toget i Skien – flott promotering 
• Pinsesamling i Evje og Sandrip 
• Hof, Heddal og Skotfoss benyttet seg av den mobile hoppbakken for rekruttering 
• Sommerhoppuka. Hasselbakken, Gjerpenkollen, Midtstua  
• Samling i Planica for flere av våre utøvere 
• Samling i regi Agder og Rogaland i Hasselbakken 

Vinter 
• FIS renn i Tveitanbakken med lokale prøvehoppere 
• Telenor karusell i Hasselbakken og Hoppskole i Breimyr 
• 10 utøvere fra vår krets deltok i den nasjonale RC cupen  
• 5 utøvere deltok i nasjonale NC cupen 
• 2 klubbkvelder i henholdsvis Hasselbakken og Breimyr 
• VTSK Hoppuka i Breimyr og Hasselbakken 



• Vi deltok med hele 7 hoppere i Solan 
• Vi deltok med 3 hoppere i Hovedlandsrennet 

 
Ildsjeler: 
 
Kjersti Rønjom og Bjørnar Pettersen ble nominert som årets ildsjeler i kretsen og ble hedret under 
Skiflyging og WC i Vikersund. Kretsen gratulerer og er veldig takknemlige for å ha to som dere. 
 
Våre utøvere: 
 
Tidligere år har klubbene rapportert inn antall aktive i sin klubb til krets, som igjen har meldt det inn 
sentralt. Dette har vært i regi av NSF. Den øvelsen er ikke gjort i år, og av den grunn må vi estimere et 
antall, men vi kan med sikkerhet si vi har blitt færre enn året før. Vesentlig færre. Totalt antall er fra 
de aller minste som har deltatt mer enn en gang i hoppskole eller lignende, til aktive veteraner. Det er 
derimot gledelig å se at den harde kjerne på 15 særs aktive hoppere er like engasjerte og ivrige. 
 

• 50 aktive hoppere 
• 3 jenter  
• 15 deltar aktivt nasjonalt 
• 1 internasjonalt 
• 0 kombinertutøvere.  
• Enkelte hoppere deltar i kombinert ved anledning 

 
Meritter: 
 
Vi har en gruppe på 15 hoppere som jobber hard, samt leverer veldig gode resultater. Alle burde vært 
nevnt, men som tidligere år trekkse frem de største prestasjoner og resultater individuelt og lag. 
 
Heidi Dyhre Traaserud (Heddal) 
VTSK sitt flaggskip, prinsesse og dronning. I tillegg til mange gode resultater på hjemmebane, bla 
med 2 pallplasser i COC på hjemmebane i Tveitan har hun fått prøve seg flere ganger på øverste nivå 
- representere Norge i WC. Der fikk hun flere starter og flere gode plasseringer, deriblant en 
fantastisk 9.plass som beste. Hun avsluttet en fantastisk sesong med bronse i storbakke NM. 
 
Benjamin og Jonas Pettersen (Botne IF) - Botne brødrene leverte mange gode konkurranser i 
NorgesCup, junior og senior NM, men høydepunktet må være storebror Benjamin som fikk være 
prøvehopper under skiflyging i Vikersund. Der klinket han til med 188m og ny PB.  
 
Brage Stensland-Larsen  
Debutsesongen i NC ga mange gode resultater for hopperen fra Sandefjord, deriblant to ganger topp 
10 under NC på «hjemmebane» i Tveitanbakken. 
 
Rasmus Kittelsen 
Sølv Hopp Hovedlandsrennet, uttak til Nordisk Juniorlandskamp samt seiere og pallplasser i RC A og 
NC B, sammenlagt 3.plass RC A og 1.plass NC B gjorde dette til en meget god sesong. 
 
Marius Johnsen 
Under Solan tok Marius like godt storeslem med både Gull Hopp Solan Gundersen Vinterleker G13 og 
Gull Kombinert Solan Gundersens Vinterleker G13. Meget sterkt av den unge Skotfoss hopperen. 
 
Silje Sanne 
Enda yngre Silje fulgte opp med nesten storeslem, nemlig Gull Hopp Solan Gundersens Vinterleker J12 
og sølv Kombinert Solan Gundersens Vinterleker J12.  
 
 
Jarle Eikehaug (Pors SK) – Vår særs unge veteran og «hobbyhopper» fortsetter å dukke opp og 
levere fantastisk bra. I år stakk han av med hele 5 seiere fordelt på NC B og Åpen klasse. 



 
 
KM: 

- 13 år, Gull Marius Johnsen (Skotfoss) 
- 14 år, Gull: Ola Bringaker (Hof) 
- 15 år, Gull Rasmus Kittelsen (Skotfoss)  

 
Sesongen kort oppsummert:  
 
Utover flotte resultater og gode arrangementer i vår Krets, fra utøverne og arrangørene, så oppleves 
året som trått nedover i alder. Både med dalende deltakelse i både hoppskoler og Telenor Karuseller, 
men også klubber som opplevde null rekrutter – for aller først gang. Det er ingen tvil om at vårt fokus 
må være på tre ting: rekruttering, rekruttering og atter rekruttering. Det mobiliseres for å starte neste 
sesong veldig offensivt med mål og sterkt ønske om å snu en negativ trend.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årsberetning HKK – Hopp & Kombinert komiteen 
2024-2025 
 
Organisasjon  
 
Hoppkomiteen har hatt følgende valgte medlemmer:  
Leder: Kay Kittelsen (Skotfoss Turn og Idrettsforening)  
Nestleder: Bjørnar Pettersen (Botne SK)  
Arbeidsgruppe: Erik Johnsen (Skotfoss) og Stein Henning Larsen (Sandar). 
 
Hva har komiteen jobbet med 
 

• Høstmøte og samling: Vi startet sommeren med å jobbe mot en felles samling med Agder & 
Rogaland SK i Hasselbakken. Vi jobbet også aktivt med å få deltakelse fra Hjartdal, som vi 
hadde hørt hadde et pent knippe rekrutter og faste treninger på hjemmebane. Målet var å 
samle alle rekrutter i kretsen, for så avholde Høstmøte samtidig. Samlingen var fantastisk, og 
Høstmøte ble avholdt på Fritidsparken med nær 20 deltakere fra alle aktive klubber. Veldig 
gøy og veldig konstruktivt. Det ble umiddelbart enighet om at samlingen med A&R måtte 
videreføres, gjerne som en fast samling, samt se på muligheter for å finne på mer sammen.  

• Budsjett: Fremfor å bruke storparten av våre penger på Solan og HL, besluttet vi at 
hovedfokus skulle være mer samlinger for de aller yngste.  

• Løpende dialog: Utover det er det holdt løpende dialog gjennom sesongen på telefon, epost 
og naturligvis under samlinger og i hoppbakker.  

• Større arbeidsgruppe: På tampen av sesongen vil vi forsøke få i gang en større 
arbeidsgruppe med representanter fra alle aktive klubber, samt ressurspersoner av foreldre 
blant de yngste.  

 
Arrangement: 
Det ble gjennomført både lokale, nasjonale og internasjonale renn i tre av våre anlegg. Hasselbakken, 
Breimyr og Tveitan. Det var også satt opp renn (VTSK Hoppuka) i Hjartdal og Hasselbakken i mars, 
men snømangel ødela for årets happening for de minste. Veldig synd. Ramser opp noen av 
arrangement vi og utøvere fra vår krets har deltatt på. 
 
Sommer 

• Pinsesamling Sørlandet 
• Faste tirsdag og torsdagstreninger i Hasselbakken gjennom sommeren 
• Sommer Telenor karusell i Hasselbakken 
• RC sommerhoppuka Hassel, Gjerpen og Vikersund 
• KM Sommer Hasselbakken 
• Storsamling Trondheim 
• Samling Hasselbakken i samarbeid VTSK og A&RSK. Dette var en ubetinget suksess og årets 

happening. 50 små rekrutter ble samlet, basert på lek, moro og sosialt, der ungdommen med 
RC hoppere jobbet som motivatorer og alle ble guidet og trent av trenere fra Flying Team 
Vikersund. Skiutvikler Einar deltok også med masse gøyale leker. Særs motiverende for små 
og store.  

Vinter 
• Telenor karusell Hasselbakken og Hoppskole Botne. 
• FIS renn Heddal med lokale prøvehoppere 
• 10 utøvere deltok i den nasjonale RC cupen gjennom vinteren 
• 5 utøvere deltok i den nasjonale NC cupen, junior og senior NM gjennom vinteren 
• Vi stilte med to lag under årets hopptreff i Botne 
• Vi avholdt KM under Hopptreff Botne 
• Vi deltok med 4 utøvere under årets Solan 
• Vi deltok med 5 utøvere under årets Hovedlandsrenn 

 



Utøvere: 
 
Tidligere år har klubbene rapportert inn antall aktive i sin klubb til krets, som igjen har meldt det inn 
sentralt. Dette har vært i regi av NSF. Den øvelsen er ikke gjort i år, av den grunn må vi estimere et 
antall, men det oppleves en vekst fra bunnåret i fjor. Det har vært flere barn og flere jenter på 
Hoppskole, karusell og samling, som er veldig gledelig. Og den harde kjerne på 15 består. Totalt antall 
er fra de aller minste som har deltatt mer enn en gang i hoppskole eller lignende, til aktive veteraner.  
 

• 60 aktive hoppere 
• 5 jenter 
• 15 deltar aktivt nasjonalt 
• 2 internasjonalt 
• 0 kombinertutøvere 
• Enkelte hoppere deltar i kombinert ved anledning.  

 
Meritter: 
 
Helt overordnet – VTSK Hopp har aldri levert en bedre sesong!!!  
 

• 1* Verdensmester 
• 2* Nordisk Juniormester 
• 5* Norgesmester 
• Seier lag Hopptreff 

 
Det er mange som har levert fantastiske resultater, for seg selv og opp mot konkurrenter, men som 
tidligere år må vi trekke frem utøvere og resultat som har utmerket seg spesielt. 
 
Heidi Dyhre Traaserud (Heddal IL) : 
Heddals flaggskip har en helt fantastisk sesong å se tilbake på. Mange deltakelser i WC og nær fast 
inventar på Hopplandslaget. Her leverte hun flere topp 10 plasseringer. Hun leverte også flere 
pallplasser her hjemme, bla COC seier på hjemmebane i Tveitanbakken. Det er likevel tre store og 
selvsagte høydepunkt som må trekkes frem: 
 

• Gull - Verdensmester for Norge, lag under VM i Trondheim 
• Gull – NM på plast Lillehammer 
• Debut og ny PB i Skiflyging Vikersund på 176,5 meter. 

 
Rasmus Kittelsen (Skotfoss Hopp):  
En fantastisk sesong for Skotfoss hopperen. Flere seiere i RC og NC, bla på hjemmebane i 
Hasselbakken, samt seier RC sammenlagt. Det er likevel tre høydepunkt som må trekkes frem: 
 

• Gull - Norgesmester Hovedlandsrennet G16 
• Gull - Nordisk Juniorlandskamp individuelt 
• Gull - Nordisk Juniorlandskamp lag 

 
Marius Johnsen (Skotfoss Hopp): 
Unge Marius hadde en fantastisk sesong der han fikk testet seg i RC A, samt satt nye bakkerekorder i 
både Kongsberg og i Botne. Høydepunktet må likevel være årets Solan: 
 

• Gull – Norgesmester Hopp Solan Gundersens Vinterleker G14 
• Gull – Norgesmester Kombinert Solan Gundersens Vinterleker G14 
• Gull – Norgesmester Hopp Lag VTSK 

 
Silje Sanne (Botne IF): 
Jenta fra Tjøme leverte en strålende sesong, med tre av fire seiere i RC A jenter, to av tre mulige i 
sommerhoppuka og selvsagt sammenlagt. Resultatene i Solan var likevel høydepunktene. 
 



• Gull – Norgesmester Hopp Solan Gundersens Vinterleker J13 
• Gull – Norgesmester Hopp lag VTSK 
• Sølv – Kombinert Solan Gundersens Vinterleker J13 

 
 
Brage Stensland Larsen (Sandar IL)  
Sandefjord hopperen leverte mange gode konkurranser i NorgesCup, deriblant to strålende 3.plasser. 
Han deltok også i Junior og Senior NM, samt ble tatt ut til FIS renn i Estland. Høydepunktet er nok 
likevel debuten i Skiflyging i Vikersund. Som prøvehopper under tøffe forhold strakk han seg til 175m 
og ny PB. 
 
Benjamin og Jonas Pettersen (Botne IF)  
Botne brødrene leverte mange gode konkurranser i NorgesCup, junior og senior NM, men 
høydepunktene stakk nok storebror Benjamin av med, der han ble tatt ut og deltok i FIS Zakopane, 
samt uttak til å være prøvehopper under skiflyging i Vikersund med lengste svev 181m.  
  
Jarle Eikehaug (Pors SK)  
Vår særs unge «veteran» fortsetter å dukke opp og levere fantastisk bra. I år dukket han opp under 
NC Vikersund og stakk av med 1.plassen i Åpen klasse. 
 
VTSK 1 – Gull Hopptreff 
På vinnerlaget stilte Marius Johnsen (Skotfoss), Ola L. Bringaker (Hof) og Rasmus Kittelsen. De vant 
med klar margin og Marius satte også bakkerekord. 
 
Vinnere KM Sommer: 
J13 – Silje Sanne (Botne) 
J15 – Aurora E. Bredesen (Hof) 
G14 – Marius Johnsen (Skotfoss) 
G15 – Ola L. Bringaker (Hof)  
G16 – Rasmus Kittelsen (Skotfoss) 
 
Vinnere KM Vinter: 
Samme vinnere vinter som sommersesong. 
 
Sesongen kort oppsummert:  
 
Vi syns sesongen var oppløftende på veldig mange vis. Resultatene var jo noe helt for seg selv, men 
det aller mest gledelige er veksten, samhandlingen og engasjementet vi fikk på kryss og på tvers – 
med søkelys på de yngste. Høstsamlingen, høstmøtet, samarbeidet med Agder og Rogaland Skikrets, 
Flying Team Vikersund og vår skiklubbutvikler Einar ga alle en felles tro på at vi kan skape noe og 
kanskje snu en negativ trend. Det ga hvert fall ny energi inn i både klubber og krets til å gi full gass 
inn i neste sesong. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årsberetning LK – Langrennskomiteen 2023-2024 
 
Organisasjon  

 
Langrennskomiteen har i årets sesong bestått av: 
Tommy Lindskog (Leder) 
Trude Harstad 
Andreas Fleischer 
Oskar Myrvang Olsen 
Per Gunnar Mustad 

Langrennskomiteen (LK) har gjennomført totalt 4 møter i løpet av årets sesong, alle på Teams. 
Utover ordinære LK-møter har også medlemmene i LK hatt flere mindre diskusjoner og saker som 
er behandlet per e-post og per telefon. LK avholdt også høstmøte i oktober 2023.  

Leder i LK deltar også som fast medlem i styret i skikretsen. 
 
Aktiviteter 

Det har vært en god og snørik sesong med stabile forhold, og dette førte til at samtlige 17 
langrenn og 7 turrenn ble arrangert som planlagt. Leit var det allikevel at Helterennet i 2024 ble 
lagt på is da arrangørklubben Dyre Vaa ikke har lykkes i å finne en ny leder til å drive 
arrangementet videre. Inkludert i de 17 langrennsarrangementene ble det arrangert 4 KM-
øvelser etter avviklingsplanen 2020-2031. Dessverre var det ingen søkere til KM Stafett, og det 
ble derfor ikke arrangert.  

Det ble arrangert totalt 7 rulleskirenn sommer/høst 2023, deriblant KM Klassisk fellesstart.  

Alle arrangører skal ha stor takk og mye skryt for god tilrettelegging for skiaktiviteter gjennom 
sesongen.  

LK har som hovedoppgave å koordinere alle aktiviteter i kretsen, og dette er en av våre viktigste 
oppgaver. Samtidig skal LK forsøke å stimulere og tilrettelegge for flest og best mulige 
aktiviteter i kretsen gjennom hele sesongen. Medlemmene i LK er avhengige av ha å god støtte i 
mange forskjellige administrative oppgaver fra administrasjonssjefen i skikretsen, og vi har hatt 
god støtte i dette gjennom sesongen. 

Det ble totalt gjennomført 4 KM-øvelser i løpet av sesongen, og det var noe lavere oppslutning 
om både KM og renn generelt sett i forhold til hva man kunne ønske seg. LK og arrangører må 
fortsette arbeidet med å øke attraktiviteten til kretsmesterskapene, skape gode rammer rundt 
arrangementene (aktiviteter for alle) og klubbene må jobbe med å få flere utøvere til å reise ut av 
egen klubb og by for å delta på renn.  
 
Informasjon og kommunikasjon 

LK bruker primært Facebook, nettsider og e-post som kommunikasjonskanal ut mot alle 
arrangørklubber. Disse kanalene administreres av administrasjonssjefen i kretsen, og 
vedkommende bistår LK i å publisere informasjon om relevante frister og aktuelle aktiviteter for 
alle medlemmer i våre skiklubber. Ved siden av de digitale informasjonskanalene har LK deltatt på 
flere skirenn gjennom sesongen som sammen med høstmøtet er fine møteplasser for å ha mye 
direkte dialog med våre arrangørklubber. 
 
 



Kretsmesterskap – resultater 
 

KM klassisk fellesstart (Stokke IL) 

• K13: Lisa Oline Borchgrevink Skarbøvik – Mari Borgersen Bjaadal 
• M13: Aleksander Saga – Trym Teal – Christian Frederick Clasen-Protuder 
• K14: Sol Angelica Torvund – Celine Abrahamsen 
• M14: Marius Lie Sørensen – Olav Wille – Eirik Eliassen 
• K15: Astrid Aas – Linnea Johansen 
• M15: Lars Kålås Abrahamsen – Mats Haugen Pande – Linus Schie Selander 
• K16: Synnøve Kjosavik – Mia Martine Mustad 
• M16: Arnt Fjelldal – Truls Tangen Schelver – Sondre Sandaker 
• K17: Anne Haugberg – Hedvig Ragnhild Doksrød – Marie Elisabeth Gylder Vingereid 
• M17: Herman Wille – Christian Torvund – Noah Rønningen Boge 
• K18: Tuva Svindland 

• M18: Lars Opstad Vike – Kasper Fet Støtvig – Emil Creutzer Langslet 
• K19-20: Ine Bjaadal Winberg 
• M19-20:  Nicholas Torvund – Fredrik Camillo Wille – Vebjørn Horn 
• K senior: Marte Skaug 
• M senior:  Eirik Mysen 

 
KM Sprintstafett (IF Ørn) 
 
• G13-16:  Larvik Ski – IL Hei – Larvik Ski 
• J13-16:  IF Ørn – IL Runar – IF Ørn 
• M junior: IF Ørn – Stathelle og Omegn IL 
• K junior Stathelle og Omegn IL 

 
KM Sprint (IL Runar) 
 

• K13: Una Obrestad Kolbu – Mari Borgersen Bjaadal – Ingrid Strøm Juliussen 
• M13: Ole Kristian Sauar Tjønnås - Aleksander Saga – Lars Sørsdal Idland 
• K14: Maria Fet Støtvig – Kaja Holte Fjeldstad - Sol Angelica Torvund  
• M14: Laurits Halkier Egelie - Marius Lie Sørensen – Nicolai Disch Olsrød 
• K15: Anna Strøm Juliussen - Linnea Johansen – Kristine Reinsviki 
• M15: Linus Schie Selander – Oskar Døvik - Mats Haugen Pande  
• K16: Mia Martine Mustad - Synnøve Kjosavik – Elmira Nordheim Bjørntvedt 
• M16: Petter Lindskog - Arnt Fjelldal – Tobias Harstad Rinde 
• K17: - 
• M17: Falk Halkier Egelie – Birk Bjaadal Winberg – Noah Rønningen Boge 
• K18: - 

• M18: Emre Sveinsønn Evju – Knut Eirik Aspheim Kåsa – Kristoffer Saga 
• K19-20: Astrid Horgen - Ine Bjaadal Winberg – Maren Cecilie Mustad 
• M19-20:  Håvard Bergmann - Nicholas Torvund  
• K senior: Ingrid Bergene Aabrekk 
• M senior:   

 
 



KM klassisk Langdistanse (Stokke IL) 
 

• K13: Una Obrestad Kolbu – Mari Borgersen Bjaadal – Lisa Oline Borchgrevink Skarbøvik 
• M13: Aleksander Saga - Ole Kristian Sauar Tjønnås - Lars Sørsdal Idland 
• K14: Maria Fet Støtvig – Kaja Holte Fjeldstad - Sol Angelica Torvund  
• M14: Marius Lie Sørensen – Olav Wille – Jørgen Aksel Hvidsten Blytt 
• K15: Astrid Aas - Linnea Johansen – Anna Strøm Juliussen  
• M15: Lars Kålås Abrahamsen - Linus Schie Selander – Vetle Titlestad Bye  
• K16: Mia Martine Mustad - Elmira Nordheim Bjørntvedt – Synnøve Kjosavik 
• M16: Tobias Harstad Rinde – Truls Tangen Schelver – Peter Dalen 
• K17: Hedvig Ragnhild Doksrød – Ingrid Lie Sørensen – Anna Haugberg 
• M17: Christian Torvund – Noah Rønningen Boge – Birk Bjaadal Winberg  
• K18: Tuva Svindland 

• M18: Kristoffer Saga – Axel Gutterød Dabe - Knut Eirik Aspheim Kåsa  
• K19-20: Astrid Horgen - Maren Cecilie Mustad - Ine Bjaadal Winberg  
• M19-20:  Håvard Bergmann - Nicholas Torvund - Håkon Milliam Ustad 
• K senior: Brita Cecilie Mustad – Marte Skaug – Ingerid Fredriksen 
• M senior:  Marcus Linheim – Per-Gunnar Mustad – Pål Winberg 

 
KM fristil Normaldistanse (Heddal IL) 
 

• K13: Una Obrestad Kolbu – Mari Borgersen Bjaadal – Lisa Oline Borchgrevink Skarbøvik 
• M13: Ole Kristian Sauar Tjønnås - Aleksander Saga – Audun Lindskog 
• K14: Kaja Holte Fjeldstad - Sol Angelica Torvund – Idunn Murtnes Mælandsmo 
• M14: Eirik Eliassen – Emil Trovik Rimeslåtten – Tor-Eivind Hem 
• K15: Anna Strøm Juliussen – Kristine Reinsviki – Ingebjørg Kili 
• M15: Lars Kålås Abrahamsen – Mats Haugen Pande – Per August Halle Haugen  
• K16: Mia Martine Mustad - Synnøve Kjosavik -  Elmira Nordheim Bjørntvedt  
• M16: Petter Lindskog – Truls Tangen Schelver – Tobias Harstad Rinde 
• K17: Anna Haugberg - Marie Elisabeth Gylder Vingereid 
• M17: Christian Torvund –Birk Bjaadal Winberg – Marius Ulvestad Andersen 
• K18: Maren Sofie Fremstad 

• M18: Vetle Høgseth Grønn – Andreas Aasen Haug – Kristoffer Saga  
• K19-20: Astrid Horgen - Maren Cecilie Mustad - Ine Bjaadal Winberg  
• M19-20:  Håvard Bergmann - Nicholas Torvund 
• K senior:  - 
• M senior:  Marcus Linheim – Iver Fjelldalselv 

 
Andre resultater 
 
Henrik Dønnestad gjorde seg bemerket med flere gode resultater gjennom sesongen. Blant annet 
vant han 10 km klassisk og tok 2.plass på 20 km fristil på Gålå i starten av desember, og fulgte 
opp med 3.plass i World Cup 10 km klassisk like før jul. Så ble det også en 2.plass på 20 km klassisk 
jaktstart under Tour de Ski der han til slutt endte på en sterk 7.plass sammenlagt.  
 
Også Mikael Gunnulfsen deltok i World Cup denne sesongen, og tok en 15.plass på 10 km klassisk i 
Trondheim. I tillegg ble det en 3.plass på 10 km klassisk på Gålå i starten av desember.  



Runar Skaug Mathisen gikk helt til topps under Marcialonga i slutten av januar, og endte på en 8.plass 
sammenlagt i Ski Classics.  
 
Thomas Ødegaarden hadde en veldig god sesong i Ski Classics, og endte på en 4.plass sammenlagt kun 14 
poeng bak pallen.  Blant annet gikk han helt til topps under Marcialonga Arctic Ski Race i mars. 



Årsberetning LK – Langrennskomiteen 2024-2025 
 
Organisasjon 
 
Langrennskomiteen har i årets sesong bestått av: 
Tommy Lindskog (Leder) 
Trude Harstad 
Andreas Fleischer 
Oskar Myrvang Olsen 
Per Gunnar Mustad 

Langrennskomiteen (LK) har gjennomført totalt 4 møter i løpet av årets sesong, og samtlige møter 
har vært gjennomført på Teams. Utover ordinære LK-møter har også medlemmene i LK behandlet 
flere saker per e-post i løpet av sesongen. Leder og nestleder i LK har også planlagt og presentert 
innholdet i fellesmøter for alle klubber i løpet av året (høstmøte). 

Leder i LK deltar også som fast medlem i styret i skikretsen og har deltatt på de styremøtene der 
som har vært mulig å delta på. 
 
Aktiviteter 

I sterk kontrast til forrige sesong, var sesongen 2024-2025 preget av en svært snøfattig vinter 
i sentrale strøk, noe som skapte trøbbel for flere arrangører. Især for turrenn-arrangørene der 
hele 3 av 6 renn ble avlyst på grunn av snømangel. Når det er sagt opplevde spesielt 
Vindfjelløpet en solid deltakerøkning, og også Montebellorennet hadde en økning i 
deltakerantall. Samtlige 15 ordinære langrenn ble arrangert etter oppsatt terminliste, 
inkludert 5 KM-renn slik «malen» i skikretsen er fastsatt.  LK ser at 5 KM pr sesong er i overkant 
mange, og at det bør vurderes om det kun skal arrangeres 3-4 KM pr sesong i stedet. 5 KM-
renn er vanskelig å plassere i en allerede full terminliste, og kan også vanne ut viktigheten og 
prestisjen ved å bli kretsmester. Dette bør opp på neste vår- eller høstmøte for en åpen 
diskusjon. 

I juni 2024 ble det med stor suksess arrangert jentesamling i Sandefjord. Marthe Kristoffersen 
var hentet inn som trener og foredragsholder , og fikk bra respons med totalt 33 jenter fra 
forskjellige klubber og ca 20 trenere og foreldre til stede på samlingen. Det var en varm dag og 
utøverne fikk drikke og baguett før vi samlet oss på tribunen til prat om jenter og trening. 
Marthe fortalte om en allsidig idrettsbakgrunn med fotball og mange friidrettsøvelser helt til 
hun kom på landslaget som 19 åring. Hun anslo at hun hadde ca 350 timer i året da hun 
begynte på NTG. Så økte hun gradvis til 550 i 3. klasse. Hun gjentok mange ganger viktigheten 
ved å spise nok. Man brenner masse energi og trenger påfyll. Om man gjorde som svenskene og 
spiste havregrøt, eller skiver som nordmennene var ikke så viktig. 

 
 



Vestfold og Telemark Skikrets – Kretsting 2025 

LK-aktiviteter 

LK har en hovedrolle i å koordinere alle aktiviteter i kretsen, og dette er en av våre viktigste 
oppgaver. Samtidig skal LK forsøke å stimulere og tilrettelegge for flest mulige og best mulige 
aktiviteter i kretsen gjennom hele sesongen. Medlemmene i LK er avhengige av ha å god støte i 
mange forskjellige administrative oppgaver fra administrasjonssjefen i skikretsen, og vi har hatt 
god støtte i dette gjennom hele sesongen. 

Samarbeidet med Team Elon er videreført, og Kjetil Olsen er ansvarlig kontaktperson i Team Elon 
fra vår krets. I årets sesong har VTSK hatt med Ingrid Bergene Aabrekk, Nora Doksrød og Oskar 
Opstad Vike i Teamet.  

Det var dessverre heller ikke i år nok interesse blant løpere til å få på plass et eget kretslag for 
VTSK. 
 
Informasjon og kommunikasjon 

LK bruker primært Facebook, nettsider og e-post som kommunikasjonskanal ut mot alle 
arrangørklubber. Disse kanalene administreres av administrasjonssjefen i kretsen, og 
vedkommende bistår LK i å publisere informasjon om relevante frister og aktuelle aktiviteter for 
alle medlemmer i våre skiklubber. Ved siden av de digitale informasjonskanalene har LK deltatt på 
flere skirenn gjennom sesongen som sammen med høstmøtet er fine møteplasser for å ha mye 
direkte dialog med våre arrangørklubber. 
 
Resultater 
 
KM fristil langdistanse (Svarstad IL) 
 

• J13 Elise Nauf Borgersen - Tiril Tepsel Sjulstad 
• G13 Viktor Tangen Schelver - Henrik Haugen Pande - Magnus Kleppan 
• J14 Lisa Oline Borchgrevink Skarbøvik- Ingrid Aarhus Kinn 
• G14 Ole Kristian Sauar Tjønnås - Aleksander Saga - Benjamin Stokke 
• J15 Sol Angelica Torvund - Celine Abrahamsen- Åshild Vatnås Bråten 
• G15 Olav Wille - Eirik Eliassen - Marius Lie Sørensen 
• J16 Olea Kristin Løberg Fladeby - Kristine Reinsviki - Ingebjørg Kili 
• G16 Mats Haugen Pande - Linus Schie Selander - Oliver Lindsverk 
• K17 Elmira Nordheim Bjørntvedt - Ingvild Horgen - Hanna Horntvedt 
• M17 Petter Lindskog - Truls Tangen Schelver - Peter Bøhagen Dalen 
• K18 Hedvig Ragnhild Doksrød - Ingrid Lie Sørensen - Marie Elisabeth Gylder Vingereid,  
• M18 Christian Torvund - Noah Rønningen Boge- Birk Bjaadal Winberg 
• K19/20 Astrid Horgen - Maren Sofie Fremstad - Maren Cecilie Mustad 
• M19/20 Nicholas Torvund - Vetle Høgseth Grønn - Kasper Fet Støtvig 
• K Senior Kristin Melby Jacobsen 
• M Senior Marcus Linheim - Iver Fjelldalselv - Magnus Gravningen 
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KM Sprint (Svarstad IL) 
 

• J13 Elise Nauf Borgersen - Pernille Johansen - Ingvild Kjosavik, Runar Ski 
• G13 Viktor Tangen Schelver - Oleander Myrvollen Ellefsen - Fredrik Nauf Borgersen 
• J14 -  
• G14 Ole Kristian Sauar Tjønnås - Aleksander Saga 
• J15 Sol Angelica Torvund - Celine Abrahamsen - Nelly Bronebakk Helland 
• G15 Jørgen Aksel Hvidsten Blytt - Eirik Eliassen - Kristian Haugberg 
• J16 Olea Kristin Løberg Fladeby - Kristine Reinsviki - Ingebjørg Kili 
• G16  Vetle Titlestad Bye - Oskar Døvik - Jakob Fibiger Nilssen 
• K17 Synnøve Kjosavik- Mia Martine Mustad - Elmira Nordheim Bjørntvedt 
• M17  Petter Lindskog / Sondre Dølven Lindvall - Arnt Fjelldal 
• K18 Anne Haugberg - Marie Elisabeth Gylder Vingereid 
• M18 Noah Rønningen Boge - Birk Bjaadal Winberg - Falk Halkier Egelie 
• K19/20 - 
• M19/20 Nicholas Torvund - Knut Eirik Aspheim Kåsa - Kristoffer Saga 
• K Senior -  
• M Senior Håvard Myhra - Fredrik Sørli Borg 

 
 
 
KM klassisk normaldistanse (Heddal IL) 
 

• J13  Elise Nauf Borgersen - Ane Furuseth-Midgaard - Anna Smith-Kielland Kjellesvik 
• G13  Fredrik Nauf Borgersen - Vetle Porsholt Hvamb - Edwin Holvik Fevang 
• J14 Lisa Oline Borchgrevink Skarbøvik - Una Obrestad-Kolbu - Vårin Stavenes 
• G14 Ole Kristian Sauar Tjønnås - Aleksander Saga - Hans Edward Norheim Lahus  
• J15 Maria Fet Støtvig - Sol Angelica Torvund - Celine Abrahamsen 
• G15 Olav Wille - Jørgen Aksel Hvidsten Blytt - Marius Lie Sørensen 
• J16 Astrid Aas - Olea Kristin Løberg Fladeby - Kristine Reinsviki 
• G16 Vetle Titlestad Bye - Oliver Lindsverk 
• K17 Synnøve Kjosavik - Mia Martine Mustad - Elmira Nordheim Bjørntvedt 
• M17 Petter Lindskog - Arnt Fjelldal - Tobias Harstad Rinde 
• K18 Anne Haugberg 
• M18 Christian Torvund - Birk Bjaadal Winberg - Edvard Martinius Ustad 
• K19/20 Astrid Horgen - Maren Sofie Fremstad 
• M19/20 Nicholas Torvund / Vebjørn Horn - Emil Langslet 
• K Senior Emilie Jul-Larsen Aas - Tone Gyrid Hovde 
• M Senior Daniel Andreas Wernersson 
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KM fristil sprintstafett (Skarphedin IL) 
 

• J13-16 
1. IF Ørn - Sol Angelica Torvund / Kaja Holte Fjeldstad 
2. Runar Ski - Linde Johanne Løberg Fladeby / Nelly Bronebakk Halland 
3. Runar Ski - Ingvild Kjosavik / Elise Nauf Borgersen 

• G13-16 
1. Skarphedin IL - Ole Kristian Sauar Tjønnås / Kristian Haakenstad 
2. Tinn IL - Eilev Volland-Odden / Vetle Bugge Danielsen 
3. Larvik Ski - Sindre Titlestad Bye / Vetle Titlestad Bye 

• K Junior 
1. Runar Ski - Synnøve Kjosavik / Olea Kristin Løberg Fladeby 
2. Skarphedin IL - Astrid Horgen / Ingebjørg Kristine Skilbred Helås 

• M junior 
1. IF Ørn - Christian Torvund / Nicholas Torvund 

• M senior 
1. Skarphedin IL - Iver Fjelldalselv / Magnus Lia 

 
 
KM Stafett (IF Ørn) 
 

• J13-16 
- 
- 
- 

• G13-16 
1. Larvik Ski – Vetle Titlestad Bye / Sindre Titlestad Bye / Linus Schie Selander  
2. IL Hei – Aleksander Saga / Arvid Wennerstrand / Emil Skagestad Omholt 
3. Skarphedin IL – Vebjørn Espedalen Lium / Mathias Fjelldalselv / Carl-Wilheim Busch Støren 

• K Junior 
1. Runar Ski – Maren Sofie Fremstad / Synnøve Kjosavik / Nelly Bronebakk Halland 
2. IF Ørn – Sol Angelica Torvund / Kaja Holte Fjeldstad / Elmira Nordheim Bjørntvedt 

• M junior 
1. Larvik Ski – Peter Bøhagen Dalen / Vetle Høgseth Grønn / Marius Lie Sørensen 
2. Stathelle og Omegn IL –  Birk Bjaadal Winberg / Kasper Andre Hartikkala-Pettersen / 

Kristoffer Saga 
• K Senior 

- 
- 
- 

• M senior 
1. Skarphedin IL – Emil Åberg / Iver Fjelldalselv / Magnus Lia 
2. IF Ørn – Christian Torvund / Eivind Andreas Røed / Nicholas Torvund 
3. Stokke IL – Eirik Hjerpekjønn Skjelland / Johannes Skjelland Andersen / Fredrik Sørli Borg 

 
Andre resultater 
 
Midt i januar ble NM-pallen tapetsert av løpere fra Vestfold og Telemark. Under NM 10 km klassisk 
gikk Henrik Dønnestad helt til topps, foran Mikael Gunnulfsen, mens Eirik Mysen som for tiden 
ikke representerer kretsen, men som like fullt er fra Tønsberg tok 3.plassen. 
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Denne sesongen ble både Ungdommens Holmenkollrenn (naturlig nok) og Hovedlandsrennet 
arrangert i Holmenkollen.  Under Ungdommens Holmenkollrenn ble det lørdag arrangert 3 km klassisk 
i helt fantastisk vær. Mange gode prestasjoner fra alle VTSK-løperne ble toppet av Viktor Tangen 
Schelver som blant 168 startende i G13-årsklassen gikk inn til en fantastisk 3.plass. 
Påfølgende helg, under Hovedlandsrennet tok Olav Wille en fantastisk 2.plass i 5 km klassisk i G15-
klassen.  
 
Det ble dobbelt U-23 Norgesmestere fra Vestfold og Telemark Skikrets da Ingrid Bergene Aabrekk og 
Oskar Opstad Vike fra Runar Ski tok hvert sitt gull i  U-23 NM i sprint friteknikk. Tidligere i februar var 
begge utøverne også med på å representere Norge under U-23 VM  
 
I november 2024 debuterte Oskar Opstad Vike i World Cup da han fikk gå sprinten i Ruka.  Han fikk 
fornyet tillit på Lillehammer helgen etter. Så ble det tur til Les Rousses, Engadin og Cogne før Oskar 
klatret opp på pallen i World Cup med en fantastisk 3.plass i klassisk sprint i Falun. Etter dette ble det 
også World Cup i både Tallin og Lahti. 
 
Også Ingrid Bergene Aabrekk debuterte i World Cup denne sesongen. Debuten kom på Lillehammer i 
starten av desember, og ble fulgt opp av WC-renn i både Les Rousses og Cogne.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.facebook.com/groups/2320928374/?__cft__%5b0%5d=AZWL0psvzfdahIJGZBuUFuHDr0UjrdWm4ARomvnqxuJRfv2xrBIq_xTjHt6klVNwaEMU9KknVC9Wk7VZyrW-m229Wox6vQ_RY-WOmkUw5PKIPG5LTKqvYipPGEFuI93Xmyl0CDsgNR4ZMehHpBjo7kM9rSorc_IbjQ04MoX9DYwZhrooiOleGBSFO9qcfMhMS4xr7OINakh6iT0G0rlZFQ7oqXA-X7THtm90VUMEY5ub5gs6BYmkSa5-ksDbDODS8QOPnxrSkZHG4RrsNIJv1m4n&__tn__=-UK-y-R
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